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BEKENDMAKING 
Beknopt verslag van de gemeenteraad 

Zitting van: maandag 16 december 2019 

Koen Tack, Voorzitter 
Gino Devogelaere, Burgemeester 
Johan Delrue, Yannick Ducatteeuw, Anja Desmet, Christophe Vandererven, Davy Demets, Schepenen 

Aanwezig: · Prudent Lanneau, Rik Colman, Willy Demeulemeester, Eddy Recour, Jeremie Vaneeckhout, Stephan 
Titeca, Amandine Eeckhaut, Tine Temmerman, Pauline Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino 
Himpe, Davy Dewaele, Sofie Demurie, Nathalie Kin!, Raadsleden 
Sonja Nuyttens, Algemeen directeur 

Verontschuldigd: Matthieu Moerenhout, Raadslid 

Afwezig: 

De voorzitter opent de vergadering om 18u00. 

OPENBAAR 

Punt 1. Administratieve organisatie 

1.1. 2019/GR/240 - Notulen- en zittingsverslag raadszitting 12 november 2019 - Goedkeuring 

De raadsleden keuren het notulen- en zittingsverslag van de vorige raadszitting 12 november 2019 goed 
conform decreet lokaal bestuur artikel 32. 

Amendementen: 

Raadslid Rik Colman formuleert een amendement bij het agendapunt op de gemeenteraad van 12 
november 2019 'verkaveling Westdorp (Steeco bvba) - tracé van in openbaar domein op te nemen 
wegenis: goedkeuring'. 

In artikel 2 wenst hij een toevoeging te doen als volgt: (zie toevoeging in vetjes en onderlijnd) 

Art.2: De overname in het openbaar domein impliceert geen bijkomende kosten voor het 
gemeentebestuur voor de toekomst. 

Dit amendement wordt met eenparigheid van stemmen aanvaard. Goedgekeurd met eenparigheid van 
stemmen. 

Punt zelf: Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

1.2. 2019/GR/394 - Jaarrekening 2018 - Aktename goedkeuring door de gouverneur. 

De gemeenteraad neemt akte van de goedkeuring door de gouverneur van de jaarrekening over het 
financiële boekjaar 2018. 

De gemeenteraad wordt geschorst. De OCMW-raad wordt geopend voor de behandeling van punt 1.1. 
Daarna wordt de gemeenteraad terug geopend. 

Punt 2. Financiën 
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2.1. 2019/GR/369 - Budgetwijziging 2019-1 - gemeente: vaststelling. 

De gemeenteraad dient zich te buigen over het voorgelegde voorstel van budgetwijziging 1-2019, waar 
het te voeren beleid en de bijhorende financiën in voorgesteld worden. 

Stemming: Met 16 stemmen voor (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick Ducatteeuw, 
Anja Desmet, Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie Vaneeckhout, 
Tine Temmerman, Pauline Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie Demurie, 
Nathalie Kint), 6 onthoudingen (Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, Amandine 
Eeckhaut, Davy Dewaele) 

2.2. 2019/GR/405 - Budgetwijziging 2019-2 - OCMW: goedkeuring. 

De gemeenteraad moet de budgetwijziging 2019-2 van het OCMW van Anzegem goedkeuren. 

Stemming: Met 16 stemmen voor (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick Ducatteeuw, 
Anja Desmet, Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie Vaneeckhout, 
Tine Temmerman, Pauline Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie Demurie, 
Nathalie Kint), 6 onthoudingen (Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, Amandine 
Eeckhaut, Davy Dewaele) 

2.3. 2019/GR/356 - Meerjarenplan 2020-2025 'Anzegem morgen': vaststelling deel gemeente. 

Het decreet lokaal bestuur bepaalt dat de nieuwe bewindsploegen in 2019 hun strategische en financiële 
planning vastleggen in een meerjarenplan voor de periode 2020 tot en met 2025. Het meerjarenplan is 
opgemaakt volgens de aangepaste regels van de beleids- & beheerscyclus (BBC). Het komt de 
Gemeenteraad toe om haar deel van het meerjarenplan 2020-2025 vast te stellen. 

Amendementen: 

Amendement 1: 

Raadslid Rik Colman (CD&V-Eendracht) dient een alternatief in op het voorliggende meerjarenplan 
waarin aan het voorstel vanuit de meerderheid volgende wijzigingen zijn aangebracht en waarbij het BBR 
en AFM (de financiële kengetallen) steeds gevrijwaard blijven: 

1. De Linde wordt niet verkocht 

2. de Sint-Janskerk: 

a) lithurgisch gedeelte: voorstel om het budget in 2020 van 2,2 mio naar 5, 1 mio te brengen waarbij de 
toren en het schip conform de afspraken met de kerkfabriek, het bisdom en onroerend erfgoed aangepakt 
worden (nu slechts 2,2 mio voorzien voor het torengedeelte alleen zonder goede aansluiting op het 
schip). 

b) profaan gedeelte: voorstel om het budget in 2020 naar 2 mio te brengen om er een ceremonieel 
gemeentehuis te voorzien (nu slechts 1,215 mio voor een dak op het schip). 

3. verminderen van de gezins- en bedrijfsbelasting van 150 euro/gezin of 1 0Oeuro/zetel of vestiging in 
Anzegem naar 60% hiervan. 

In dit scenario dient er wel flink bijkomend te worden geleend. 

Raadslid Jeremie Van Eeckhout antwoordt als volgt: 

1. Hij feliciteert vooreerst het college en de diensten met het voorliggende plan. Er zitten heel wat 
realisaties in op velerlei vlak zoals sociaal, economisch, voor Vrije Tijd, op vlak milieu en ook voor 
BKO. Ook de gemaakte keuze voor de aankoop van Escolys samen met het flankerend beleid vindt hij 
bijzonder geslaagd en hij benadrukt dat deze aankoop niet ten koste gekomen is van andere realisaties. 
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Hij heeft ook de kosten mee die er zouden geweest zijn, mocht de keuze voor Escolys niet gemaakt 
geweest zijn, nl. werken Sint-Janskerk (zou 9 mio gekost hebben), bijbouwen Arena (0,6 rnio), De Stringe 
(1,25 mio), Sociaal Huis (0,8 mio), nieuwe huisvesting voor sporthall/vrijetijdsdiensten (2 mio), 
Recyclageparken (0,2 mio), wijkpolitie (0,2 mio), nieuwe bko in Anzegem (0,5 mio). En dit zijn dan nog 
voorzichtige ramingen. 

2. Financieel zit het gemeentebestuur aan de limiet. In de belfiuscluster waartoe we behoren (gemeenten 
met gelijkaardige economische activiteit en vergrijzende bevolking), staan volgende cijfers over de 
belastingen die per inwoner geïnd worden: 

Anzegem: 713 euro/inw 

Aartselaar: 714; Schelle: 744, Puurs: 933; Beersel: 818; Olen: 728; Laakdal: 722; Tessenderlo: 855; 
Wielsbeke: 837. Een3-tal gemeenten uit deze cluster doen het beter dan Anzegem. 

De perceptie die gecreëerd wordt, nl. dat Anzegem aan de top van de belastingsdruk zit, is dus niet 
correct. 

Hierbij valt op dat de APB hoog scoort maar dat de OV dan weer op een unfaire wijze wordt ingeschat 
gezien de Kl's niet meer geactualiseerd werden sedert jaar en dag. 

Anderzijds is de fractie Inzet uiteraard niet laaiend enthousiast bij dit verhaal. Hij merkt bvb. op dat 150 
euro voor mensen die in armoede leven, bijzonder weinig is, ook al zijn er sociale correcties ingebouwd. 

De belasting moet dus in de toekomst socialer kunnen, bv. op basis van reële inkomsten van de 
inwoners. 

3. de bijkomende lening die fractie CD&V-Eendracht voorstelt, zal ook zijn kostprijs hebben - ook al is de 
intrestvoet momenteel historisch laag. 

4. De bijkomende verhoogde bijdragen in verschillende intergemeentelijke samenwerkingsverbanden 
(Mira, Fluvia, Leiedal, zuidwest, ... ) gecombineerd met de gevolgen van de aankoop van het Sint 
Arnolduspark, de bouw en de exploitatie van het zwembad, de taxshift, de statutaire pensioenkosten, 
enz zijn extra's waarover het huidige bestuur niet zelf kon beslissen maar waarvan de factuur zomaar 
binnen gekomen is. 

Raadslid Vaneeckhout stelt dan ook voor om nu het meerjarenplan in zijn huidige vorm goed te keuren 
maar de vinger aan de pols te houden in die zin dat : 

a) er onderzocht wordt - samen met de herwerking van de sociale toelagen - hoe de belastingen socialer 
kunnen uitgewerkt worden 

b) er in geval zich financiële opportuniteiten voordoen, de bijkomende belastingen in de toekomst 
kunnen verlaagd of eventueel zelfs afgeschaft worden. Op heden is er echter een financiële 
veiligheidsmarge genomen en werd gebudgetteerd voor een worst case scenario. 

Er wordt gestemd over de afvoering van het alternatief van CD&V-Eendracht waarin het voorstel van de 
meerderheid grotendeels behouden blijft doch ook waarbij de Linde niet verkocht wordt, de Sint 
Janskerk herbouwd wordt conform de afspraken met de kerkfabriek, bisdom en Onroerend Erfgoed en 
de bedrijfs- en gezinsbelasting op 60% van de voorziene bedragen vastgesteld worden. Maar waarbij er 
ook een bijkomende lening nodig is. 

Stemming : 6 neen-stemmen (CD&V-Eendracht) en 16 ja-stemmen (Samenéén, Inzet, N-VA). 

Met 16 stemmen voor (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick Ducatteeuw, Anja Desmet, 
Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie Vaneeckhout, Tine 
Temmerman, Pauline Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie Demurie, Nathalie 
Kint), 6 stemmen tegen (Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, Amandine 
Eeckhaut, Davy Dewaele) 
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Het alternatief meerjarenplan van de fractie CD&V-Eendracht wordt afgevoerd. 

Amendement 2: Rik Colman (ns. CD&V-Eendracht) vraagt om indien er een financiële meevaller komt, 
dan wordt deze gebruikt om de gemeentebelastingen te verlagen. 

Schepen Davy Demets vraagt om het amendement af te voeren, gezien die 'financiële meevaller' niet 
kwantitatief bepaald is, de grootte-orde is niet geïdentificeerd. Zo zou het kunnen dat er 1000 euro van 
Vlaanderen bekomen wordt en dat we hier op ons woord gepakt worden. 

Stemming over de afvoering van het amendement : 6 neen-stemmen (CD&V-Eendracht) en 16 ja 
stemmen (Samenéén, Inzet, N-VA). 

Met 16 stemmen voor (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick Ducatteeuw, Anja Desmet, 
Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie Vaneeckhout, Tine 
Temmerman, Pauline Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie Dernurie, Nält1ê:!lie 
Kint), 6 stemmen tegen (Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, Amandine 
Eeckhaut, Davy Dewaele) 

Het amendement van de fractie CD&V-Eendracht wordt afgevoerd. 

Amendement 3: 

Voor de behandeling van dit amendement verlaat Tine Temmerman de vergadering. 

Raadslid Rik Colman (ns. CD&V-Eendracht) vraagt om over te gaan tot het schrappen van de volledige 
actie 1.3.8. Onderzoek herorganiseren en/of uitbreiden van het onderwijs met maximale net 
overschrijdende samenwerking. 

Voorzitter Koen Tack stelt voor om het amendement af te voeren. 

Stemming over de afvoering van het amendement : 6 neen-stemmen (CD&V-Eendracht) en 15 ja 
stemmen (Samenéén, Inzet, N-VA). 

Met 15 stemmen voor (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick Ducatteeuw, Anja Desmet, 
Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie Vaneeckhout, Pauline Van 
Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie Demurie, Nathalie Kint), 6 stemmen tegen 
(Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, Amandine Eeckhaut, Davy Dewaele), 1 
niet gestemd (Tine Temmerman) wegens afwezig. 

Het amendement van de fractie CD&V-Eendracht wordt afgevoerd. 

Amendement 4: 

Raadslid Rik Colman (ns. CD&V-Eendracht) vraagt het volgende: Er moeten Woonuitbreidingsgebieden 
voorhanden zijn en vastgelegd worden om minder kapitaalkrachtiqe gezinnen de kans te geven om te 
bouwen. 

Stemming over de afvoering van het amendement : 6 neen-stemmen (CD&V-Eendracht) en 16 ja 
stemmen (Samenéén, Inzet, N-VA). 

Met 16 stemmen voor (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick Ducatteeuw, Anja Desmet, 
Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie Vaneeckhout, Tine 
Temmerman, Pauline Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie Demurie, Nathalie 
Kint), 6 stemmen tegen (Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, Amandine 
Eeckhaut, Davy Dewaele) 

Het amendement van de fractie CD&V-Eendracht wordt afgevoerd. 
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Amendement 5: 

Raadslid Rik Colman (ns. CD&V-Eendracht) vraagt om het actieplan_3.4. Onderzoek op vlak van 
financiële opportuniteiten door oprichten van een AGB, te schrappen. 

Raadslid Jeremie Vaneeckhout heeft hierbij twee opmerkingen: 

a) hij is voorstander om over alle gegevens te beschikken vooraleer een voorstel verworpen wordt. 
Daarom gaat zijn voorkeur uit om de beslissing tot de daadwerkelijke oprichting van een AGB pas te 
nemen, eens alle informatie voorhanden is. 

b) het beheersorgaan van een AGB kan bestaan uit de voltallige gemeenteraad, waardoor het 
argument dat de activiteiten aan de gemeenteraad worden onttrokken en aan de controle van de 
gemeenteraad niet opgaat. 

Raadslid Vaneeckhout vraagt om het amendement af te voeren. 

Stemming over de afvoering van het amendement : 6 neen-stemmen (CD&V-Eendracht) en 16 ja 
stemmen (Samenéén, Inzet, N-VA). 

Met 16 stemmen voor (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick Ducatteeuw, Anja Desmet, 
Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie Vaneeckhout, Tine 
Temmerman, Pauline Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie Demurie, Nathalie 
Kint), 6 stemmen tegen (Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, Amandine 
Eeckhaut, Davy Dewaele) 

Het amendement van de fractie CD&V-Eendracht wordt afgevoerd. 

Amendement 6: 

Voor de behandeling van dit amendement verlaat Pauline Van Marcke de vergadering. 

Raadslid Rik Colman (ns. CD&V-Eendracht) vraagt om op de plaats waar 't Klokske afgebroken wordt op 
de Heirweg, een groene zone aan te leggen. 

Stemming over de afvoering van het amendement : 6 neen-stemmen (CD&V-Eendracht) en 15 ja 
stemmen (Samenéén, Inzet, N-VA). 

Met 15 stemmen voor (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick Ducatteeuw, Anja Desmet, 
Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie Vaneeckhout, Tine 
Temmerman, Louis Degroote, Petra· Devos, Rino Himpe, Sofie Demurie, Nathalie Kint), 6 stemmen tegen 
(Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, Amandine Eeckhaut, Davy Dewaele), 1 
niet gestemd (Pauline Van Marcke) wegens afwezig. 

Het amendement van de fractie CD&V-Eendracht wordt afgevoerd. 

Amendement 7: 

Voor de behandeling van dit amendement verlaat Pauline Van Marcke de vergadering. 

Raadslid Rik Colman (ns. CD&V-Eendracht) vraagt om de verkoop van de Linde te schrappen, echter 
niet het stuk bouwgrond dat zou verkocht worden. 

Stemming over de afvoering van het amendement : 6 neen-stemmen (CD&V-Eendracht) en 15 ja- 
stemmen (Samenéén, Inzet, N-VA). · 

Met 15 stemmen voor (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick Ducatteeuw, Anja Desmet, 
Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie Vaneeckhout, Tine 
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Temmerman, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie Demurie, Nathalie Kint), 6 stemmen tegen 
(Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, Amandine Eeckhaut, Davy Dewaele), 1 
niet gestemd (Pauline Van Marcke) wegens afwezig. 

Het amendement van de fractie CD&V-Eendracht wordt afgevoerd. 

Amendement 8: 

Voor de behandeling van dit amendement verlaat Pauline Van Marcke de vergadering. 

Schepen Davy Demets stelt voor dat er zou kunnen voorgesteld worden dat De Linde enkel kan verkocht 
worden mits er een volwaardig alternatief voorhanden is in de dorpskern. 

Met 21 stemmen voor (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick Ducatteeuw, Anja Desmet, 
Christophe Vandererven, Davy Demets, Prudent Lanneau, Rik Colman, Willy Demeulemeester, Eddy 
Recour, Jeremie Vaneeckhout, Stephan Titeca, Amandine Eeckhaut, Tine Temmerman, Louis Degroote, 
Petra Devos, Rino Himpe, Davy Dewaele, Sofie Demurie, Nathalie Kint), 1 niet gestemd (Pauline Van 
Marcke) wegens afwezig. 

Dit amendement wordt eenparig goedgekeurd. 

Amendement 9: 

Raadslid Rik Colman (ns. CD&V-Eendracht) vraagt om het pand waarin bko De Kapoen gehuisvest 
is, niet te verkopen zonder dat er een volwaardig alternatief voorhanden is op de Heirweg. 

Stemming over de afvoering van het amendement: 6 neen-stemmen (CD&V-Eendracht) en 16 ja 
stemmen (Samenéén, Inzet, N-VA). 

Met 16 stemmen voor (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick Ducatteeuw, Anja Desmet, 
Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie Vaneeckhout, Tine 
Temmerman, Pauline Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie Demurie, Nathalie 
Kint), 6 stemmen tegen (Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, Amandine 
Eeckhaut, Davy Dewaele) 

Het amendement van de fractie CD&V-Eendracht wordt afgevoerd. 

Amendement 1 O: 

Raadslid Rik Colman (ns. CD&V-Eendracht) vraagt om de bejaardenwoningen Tiegem (eigendom 
OCMW) niet te verkopen zonder dat er een volwaardig alternatief voorhanden is. 

Schepen Johan Delrue beaamt dat er een oplossing zal zijn voor de bewoners. Davy Demets bevestigt 
dat er 1,5 mio euro voorzien is om extra woningen te voorzien. 

Raadslid Rik Colman verwijst naar de bestaande wachtlijst en wijst er op dat als de woningen leeg blijven 
staan, er ook geen oplossing komt voor deze mensen. De capaciteit van beschikbare bejaardenwoningen 
zou niet mogen verminderen. 

Raadslid Jeremie Vaneeckhout stelt voor dat de oplossing er snel komt. 

Stemming over de afvoering van het amendement: 6 neen-stemmen (CD&V-Eendracht) en 16 ja 
stemmen (Samenéén, Inzet, N-VA). 

Met 16 stemmen voor (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick Ducatteeuw, Anja Desmet, 
Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie Vaneeckhout, Tine 
Temmerman, Pauline Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie Demurie, Nathalie 
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Kint), 6 stemmen tegen (Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, Amandine 
Eeckhaut, Davy Dewaele) 

Het amendement van de fractie CD&V-Eendracht wordt afgevoerd. 

Amendement 11 : 

Raadslid Rik Colman (ns. CD&V-Eendracht) vraagt om de kerk te Tiegem niet te verkopen zonder dat er 
een alternatief is als kapel Tiegem. Er moet eerst een oplossing worden gevonden voor de kapel in het 
Sint-Arnolduspark. 

Stemming over de afvoering van het amendement: 6 neen-stemmen (CD&V-Eendracht) en 16 ja 
stemmen (Samenéén, Inzet, N-VA). 

Met 16 stemmen voor (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick Ducatteeuw, Anja Desmet, 
Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie Vaneeckhout, Tine 
Temmerman, Pauline Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie Demurie, Nathalie 
Kint), 6 stemmen tegen (Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, Amandine 
Eeckhaut, Davy Dewaele) 

Het amendement van de fractie CD&V-Eendracht wordt afgevoerd. 

Punt zelf: Stemming: Met 16 stemmen voor (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick 
Ducatteeuw, Anja Desmet, Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie 
Vaneeckhout, Tine Temmerman, Pauline Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie 
Demurie, Nathalie Kint), 6 stemmen tegen (Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, 
Amandine Eeckhaut, Davy Dewaele) 

De gemeenteraad wordt geschorst. De OCMW-raad wordt geopend voor de behandeling van punt 1.2. 
Daarna wordt de gemeenteraad opnieuw geopend. 

2.4. 2019/GR/355 - Meerjarenplan 2020-2025 'Anzegem morgen': integrale goedkeuring (incl.deel 
OCMW). 

Het decreet lokaal bestuur bepaalt dat de nieuwe bewindsploegen in 2019 hun strategische en financiële 
planning vastleggen in een meerjarenplan voor de periode 2020 tot en met 2025. Het meerjarenplan is 
opgemaakt volgens de aangepaste regels van de beleids- & beheerscyclus (BSC). 

Het komt de Gemeenteraad toe om het deel van het meerjarenplan 2020-2025 van de OCMW-raad goed 
te keuren. Door die goedkeuring wordt het beleidsrapport in zijn geheel definitief vastgesteld. 

Stemming: Met 15 stemmen voor (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick Ducatteeuw, 
Anja Desmet, Christophe Vandererven, Davy Demets, Jeremie Vaneeckhout, Tine Temmerman, Pauline 
Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie Demurie, Nathalie Kint), 6 stemmen tegen 
(Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, Amandine Eeckhaut, Davy Dewaele) 

2.5. 2019/GR/344 - Gemeentelijke belastingen 2020-2025 - opcentiemen op de onroerende 
voorheffing: vaststelling. 

Het is de bevoegdheid van de gemeenteraad, aldus artikel 40 en 41 van het decreet over het lokaal 
bestuur van 22 december 2017, om de belastingreglementen vast te stellen, op te heffen of te wijzigen. 
De gemeenteraad vestigt een aanvullende belasting op de onroerende voorheffing. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid va~ stemmen. 
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2.6. 2019/GR/345 - Gemeentelijke belastingen 2020-2025 - aanvullende belasting op de 
personenbelastlng: vaststelling. · 

Het is de bevoegdheid van de gemeenteraad, aldus artikel 40 en 41 van het decreet over het lokaal 
bestuur van 22 december 2017, om de belastingreglementen vast te stellen, op te heffen of te wijzigen. 
De gemeenteraad vestigt een aanvullende belasting op de personenbelasting. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

2.7. 2019/GR/346 - Gemeentelijke belastingen 2020-2025 - belasting op de tweede verblijven: 
vaststelling. 

Het is de bevoegdheid van de gemeenteraad, aldus artikel 40 en 41 van het decreet over het lokaal 
bestuur van 22 december 2017, om de belastingreglementen vast te stellen, op te heffen of te wijzigen. 
De gemeenteraad vestigt een belasting op de tweede verblijven. 

Stemming: Met 16 stemmen voor (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick Ducatteeuw, 
Anja Desmet, Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie Vaneeckhout, 
Tine Temmerman, Pauline Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie Demurie, 
Nathalie Kint), 5 stemmen tegen (Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Amandine Eeckhaut, 
Davy Dewaele) 

2.8. 2019/GR/347 - Gemeentelijke belastingen 2020-2025 - belasting op de administratieve 
bescheiden: vaststelling. 

Het is de bevoegdheid van de gemeenteraad, aldus artikel 40 en 41 van het decreet over het lokaal 
bestuur van 22 december 2017, om de belastingreglementen vast te stellen, op te heffen of te wijzigen. 
De gemeenteraad vestigt een belasting op de administratief bescheiden. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

2.9. 2019/GR/348 - Gemeentelijke belastingen 2020-2025 - algemene gezinsbelasting: 
vaststelling. 

Het is de bevoegdheid van de gemeenteraad, aldus artikel 40 en 41 van het decreet over het lokaal 
bestuur van 22 december 2017, om de belastingreglementen vast te stellen, op te heffen of te wijzigen. 
De gemeenteraad vestigt een algemene gezinsbelasting. 

Amendementen: 

Amendement 1: Raadslid Recour (namens CD&V-Eendracht) uit het ongenoegen van de 
minderheidsfractie en vraagt om het volledige punt af te voeren om volgende redenenn: 

De fractie CD&V-EENDRACHT vindt het algemeen ongepast de belastingen in Anzegem nog te 
verhogen, door onder meer een gezinsbelasting en bedrijfsbelasting in te voeren en verwijst hiervoor 
naar volgende beloftes in de verkiezingsprogramma's van de meerderheidspartijen. 

De meerderheidspartijen SamenEén, Inzet en N-VA hadden nochtans in hun verkiezingsbeloftes geen 
belastingverhoging voorzien. 

" Geen belastingverhoging met ons, we gaan zorgzaam om met de publieke middelen en besturen als 
een goede huisvader, we gaan voor een verdere afbouw van de schuld van de gemeente " blijken na 
11 maanden heel loze slogans te zijn. 

Het college zegt: "de financiële toestand van de gemeente vergt de invoering van rendabele belastingen 
zodanig dat het budgettair evenwicht kan worden behouden". 
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Onze fractie vindt dat ongehoord en overdreven. 

De oorzaken om extra belasting te vrageri aan de inwoners van onze gemeente zijn terug te vinden in de 
eigen keuzes van deze meerderheid én in de keuze om de volgende jaren enkel te gaan voor een grote 
belastingverhoging. De aankoop van de site ESCOL YS en reeds volgens het meerjarenplan voorziene 
aanpassingswerken zijn dé reden dat de huidige belastingen niet volstaan. 

Ik verklaar mij nader. Men beslist om een oude textielfabriek aan te kopen voor 7,5 miljoen euro wetende 
dat er nog minstens een zelfde bedrag aan renovatiekosten zullen uit voortvloeien, en dit alles in de 
wetenschap dat die gelden· niet voor handen zijn. Een bedrijf dat zo tewerk gaat wordt onvermijdelijk 
failliet verklaard, maar gelukkig kan een gemeente niet in faling gaan. 

Had de Gouverneur onze terechte klacht niet verworpen dan zou het nooit zover zijn gekomen. 

En ja, onze inwoners en bedrijven zijn de eerste gedupeerden en er zullen nog pijnlijke ingrepen moeten 
volgen om het evenwicht te behouden. 
Nergens in de grote regio worden de belastingen verhoogd, enkel in het pittoreske Anzegem en dit dan 
nog in een fase van hoogconjunctuur. 

Onze fractie vraagt dan ook om eerlijk en transparant te zijn in de communicatie naar de inwoners toe. 

Wij wensen hier ook uitdrukkelijk op te reageren naar het college toe voor de misleiding van onze 
inwoners via de media, onder meer in de kranten het Nieuwsblad en in de Krant van West-Vlaanderen. 
Daarin heeft de meerderheid verkeerdelijk laten vermelden dat de invoering van de aanzienlijke nieuwe 
belastingen veroorzaakt wordt door de gestegen dotaties voor de Politie en de Brandweer. Deze dotaties 
waren reeds gekend en hebben maar weinig te maken met het huidig deficit van de gemeentelijke 
financiën. 
ESCOL YS is de dooddoener, en geloof ons vrij want wij volgen alle dossiers tot in de puntjes op. 

Ondanks ons eerder schriftelijk verzoek naar de pers toe om een recht van antwoord te krijgen of 
minstens namens de oppositie te mogen reageren op de foutieve informatie verscheen er op vandaag 
hieromtrent geen reactie in de pers. We hopen dat dit met deze raadszitting rechtgezet kan worden. 

Onze fractie vraagt om huidig punt ivm de algemene gezinsbelasting af te keuren. 

Raadslid Jeremie Vaneeckhout repliceert hierop dat hij thans moet vaststellen dat de bewering van 
raadslid Recour haaks staat op de eerdere kritische doch constructieve houding van de 
minderheidsfractie waarbij suggesties werden geuit die weliswaar in eerste instantie niet weerhouden zijn 
geweest maar die wel kunnen meegenomen worden om te onderzoeken en waarmee constructief aan de 
slag kan worden gegaan. Hij geeft ook aan dat er eerder al - in het debat rond het meerjarenplan - 
weerlegd werd dat de aankoop van Escolys voor de belastingsverhoging zou gezorgd hebben en hij 
wenst hierop nu niet meer terug te komen. 

Raadslid Vaneeckhout kan geenszins de stelling bijtreden dat nergens in de grote regio er 
belastingsverhogingen doorgevoerd worden. Hij haalt o.a. 'de gemeenten Wielsbeke, Kuurne en 
Harelbeke aan waar zulks wel het geval is. Hij vraagt dan ook met aandrang dat raadslid Recour zijn 
opzoekingswerk goed doet en niet met leugens komt aandragen. 

De stemming over het afvoeren van het agendapunt geeft volgend resultaat: 16 neen (Samenéén, Inzet 
en N-VA) tegen 6 ja-stemmen (CD&V-Eendracht). 

Met 6 stemmen voor (Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, Amandine Eeckhaut, 
Davy Dewaele), 16 stemmen tegen (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick Ducatteeuw, 
Anja Desmet, Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie Vaneeckhout, 
Tine Temmerman, Pauline Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie Demurie, 
Nathalie Kint) 
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Amendement 2: Verder doet raadslid Jeremie Vaneeckhout eveneens een suggestie, nl. opdracht geven 
aan het college van burgemeester en schepenen om minstens éénmaal per jaar de financiële 
opportuniteiten die zich voordoen op te lijsten en na te gaan of deze ertoe kunnen nopen om de 
belastingen te verlagen. 

Dit amendement wordt eenparig aanvaard. 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Raadslid Rik Colman (namens CD&V-Eendracht) dient twee amendementen in als volgt: 

Amendement 3 : eenoudergezinnen met kinderlast dienen nu 75 euro/jaar te betalen. Voorstel om dit af 
te schaffen. 

Dit voorstel wordt afgevoerd met 6 neen-stemmen (CD&V-Eendracht)en 16 ja-stemmen (Samenéén - 
Inzet - N-VA). 

Met 16 stemmen voor (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick Ducatteeuw, Anja Desmet, 
Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie Vaneeckhout, Tine 
Temmerman, Pauline Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie Demurie, Nathalie 
Kint), 6 stemmen tegen (Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, Amandine 
Eeckhaut, Davy Dewaele) 

Amendement 4: alleenwonenden (zonder kinderlast) dienen nu 100 euro/jaar te betalen. Voorstel om dit 
bedrag naar 75 euro te brengen ofte de helft van de 'gewone' gezinsbelasting. Voorstel om dit af te 
schaffen. 

Dit voorstel wordt afgevoerd met 6 neen-stemmen (CD&V-Eendracht)en 16 ja-stemmen(Samenéén - 
Inzet - N-VA). 

Met 16 stemmen voor (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick Ducatteeuw, Anja Desmet, 
Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie Vaneeckhout, Tine 
Temmerman, Pauline Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie Demurie, Nathalie 
Kint), 6 stemmen tegen (Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, Amandine 
Eeckhaut, Davy Dewaele) 

Punt zelf: Stemming: Met 16 stemmen voor (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick 
Ducatteeuw, Anja Desmet, Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie 
Vaneeckhout, Tine Temmerman, Pauline Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie 
Demurie, Nathalie Kint), 6 stemmen tegen (Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, 
Amandine Eeckhaut, Davy Dewaele) 

2.10. 2019/GR/350 - Gemeentelijke belastingen 2020-2025 - algemene bedrijfsbelasting: 
vaststelling_. 

Het is de bevoegdheid van de gemeenteraad, aldus artikel 40 en 41 van het decreet over het lokaal 
bestuur van 22 december 2017, om de belastingreglementen vast te stellen, op te heffen of te wijzigen. 
De gemeenteraad vestigt een algemene bedrijfsbelasting. 

Amendementen: 

Amendement: Eddy Recour (ns.fractie CD&V-Eendracht) vindt dat de belasting ongehoord is en wenst 
het punt af te voeren. Het centrale uitgangspunt is een algemene en evenwichtige spreiding van de 
belastingsdruk over alle bedrijven over het grondgebied van de gemeente Anzegem. Wil dat zeggen dat 
een bedrijf alhier gevestigd met bijvoorbeeld 30 neven- of dochterbedrijven ook 30x €100 
bedrijfsbelasting zal moeten betalen? 
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Schepen Delrue antwoordt dat er belasting verschuldigd is van zodra er een ondernemingsnummer 
toegekend is. Het reglement werd afgestemd met ABB en daar werd ook gesteld dat er objectieve criteria 
aan de basis moeten liggen van het heften van een belasting. Er wordt 100,00 euro geheven per 
maatschappelijke zetel van een bedrijf gelegen in Anzegem of per bedrijf met minstens een vestiging 
gelegen op het grondgebied van Anzegem. Over een ondernemingsnummer beschikken is nu eenmaal 
het criterium. 

De stemming geeft volgend resultaat (afvoeren agendapunt): 6 ja (CD&V- Eendracht) -16- 
neenstemmen (Samenéén - Inzet - N-VA) . Hiermee is het amendement afgevoerd. 

Met 6 stemmen voor (Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, Amandine Eeckhaut, 
Davy Dewaele), 16 stemmen tegen (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick Ducatteeuw, 
Anja Desmet, Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie Vaneeckhout, 
Tine Temmerman, Pauline Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie Demurie, 
Nathalie Kint) 

Punt zelf: Stemming: Met 16 stemmen voor (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick 
Ducatteeuw, Anja Desmet, Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie 
Vaneeckhout, Tine Temmerman, Pauline Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie 
Demurie, Nathalie Kint), 6 stemmen tegen (Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, 
Amandine Eeckhaut, Davy Dewaele) 

2.11. 2019/GR/351 - Gemeentelijke belastingen 2020-2025 - belasting op masten en pylonen: 
vaststelling. 

Het is de bevoegdheid van de gemeenteraad, aldus artikel 40 en 41 van het decreet over het lokaal 
bestuur van 22 december 2017, om de belastingreglementen vast te stellen, op te heften of te wijzigen. 
De gemeente vestigt een belasting op masten en pylonen 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

2.12. 2019/GR/364 - Gemeentelijke belastingen 2020-2025 - opcentiemen op de Vlaamse he~ing 
ongeschikte en onbewoonbare woningen: vaststelling. 

Het is de bevoegdheid van de gemeenteraad, aldus artikel 40 en 41 van het decreet over het lokaal 
bestuur van 22 december 2017, om de belastingreglementen vast te stellen, op te heften of te wijzigen. 
De gemeente heft opcentiemen op de Vlaamse heffing ongeschikte en onbewoonbare woningen. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

2.13. 2019/GR/373 - Gemeentelijke belastingen 2020-2025 - belasting op leegstaande woningen 
en gebouwen: vaststelling. 

Het is de bevoegdheid van de gemeenteraad, aldus artikel 40 en 41 van het decreet over het lokaal 
bestuur van 22 december 2017, om de belastingreglementen vast te stellen, op te heften of te wijzigen. 
De gemeenteraad vestigt een belasting op leegstaande woningen en gebouwen voor de periode van 
2020 tot 2025. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

2.14. 2019/GR/353 - Gemeentelijke belastingen 2020-2025 - belasting op de verspreiding van niet- 
geadresseerde drukwerken en van gelijkgestelde producten: vaststelling. · 
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Het is de bevoegdheid van de gemeenteraad, aldus artikel 40 en 41 van het decreet over het lokaal 
bestuur van 22 december 2017, om de belastingreglementen vast te stellen, op te heffen of te wijzigen. 
De raad vestigt voor de periode 2020-2025 een belasting op de verspreiding van niet-geadresseerde 
drukwerken en van gelijkgestelde producten. 

Stemming: Met 16 stemmen voor (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick Ducatteeuw, 
Anja Desmet, Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie Vaneeckhout, 
Tine Temmerman, Pauline Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie Demurie, 
Nathalie Kint), 6 stemmen tegen (Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, 
Amandine Eeckhaut, Davy Dewaele) 

2.15. 2019/GR/401 - Gemeentelijke belastingen 2020-2025 - verwaarloosde woningen en 
gebouwen: vaststelling. 

Het is de bevoegdheid van de gemeenteraad, aldus artikel 40 en 41 van het decreet over het lokaal 
bestuur van 22 december 2017, om de belastingreglementen vast te stellen, op te heffen of te wijzigen. 
De gemeenteraad vestigt een belasting op verwaarloosde woningen en gebouwen voor de periode van 
2020 tot 2025. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

2.16. 2019/GR/409 - Algemeen gemeentelijk retributiereglement - recuperatie van kosten: 
goedkeuring verlenging voor de periode 2020-2025. 

Op 16 september 2014 keurde de gemeenteraad een retributie goed die gevraagd wordt om de kosten 
betreffende het laden en bergen van goederen voortkomend van uitdrijvingen en het weghalen en 
bewaren van achtergelaten voertuigen.Verder wordt het gemeentebestuur regelmatig geconfronteerd met 
evenementen in of op het gemeentelijk patrimonium met als gevolg dat er soms schade wordt vastgesteld 
na afloop. Een retributiereglement geeft het gemeentebestuur een rechtsgrond om de schade te laten 
vergoeden en de kosten te recupereren die nodig zijn om alles weer in zijn oorspronkelijke toestand te 
brengen. Dit reglement werd verschillende malen aangepast en uitgebreid met diverse situaties. 

Aangezien het huidige retributiereglement slechts loopt tot het einde van 2019, is het aangewezen dit te 
verlengen voor 6 jaar, ttz tot en met 2025. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

2.17. 2019/GR/412 - Toelage van 1000 euro voor de Warmste Week: goedkeuring toekenning. 

Er wordt beslist om een bedrag van 1000 euro toe te kennen aan de 'Warmste Week'. Het is de 
bedoeling dit geld te verdelen over de verschillende acties en goede doelen die in de gemeente 
geregistreerd zijn op de website van de Warmste Week. 

Amendementen: 

Raadslid Rik Colman (namens CD&V-Eendracht) stelt voor om als amendement toe te voegen dat er 
voor elke activiteit in Anzegem voor het goede doel minstens 200 euro zou toegekend worden. 

Schepen Yannick Ducatteeuw stelt voor om hierop niet in te gaan en het amendement af te voeren. Er 
wordt over de afvoering amendement gestemd als volgt: 6 neen (CD&V-Eendracht) - 16 ja (SAmenéén, 
Inzet en N-VA). Hiermee is het amendement afgevoerd. 

Met 6 stemmen voor (Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, Amandine Eeckhaut, 
Davy Dewaele), 16 stemmen tegen (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick Ducatteeuw, 
Anja Desmet, Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie Vaneeckhout, 
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Tine Temmerman, Pauline Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie Demurie, 
Nathalie Kint) 

Punt zelf: Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Punt 3. Politie en Brandweer 

3.1. 2019/GR/361 - Samenwerkingsovereenkomst betreffende de gemeentelijke administratieve 
sancties: goedkeuring aanpassing. 

In de gemeenteraad van 13 december 2016 werd een nieuwe algemene politieverordening vastgesteld. 
Deze werd intussen al enkele malen aangepast. 

Bij het in werking treden van de nieuwe Algemene Politieverordening werden de gemeentelijke 
administratieve sancties ingevoerd in Anzegem. Een administratieve geldboete kan volgens art. 6 van de 
GAS-wet van 24 juni 2013 enkel worden opgelegd door een sanctionerend ambtenaar die beantwoordt 
aan de kwalificatie- en onafhankelijkheidsvoorwaarden vastgelegd bij Koninklijk Besluit. De 
sanctionerende ambtenaren worden aangewezen door de gemeenteraad. Het invoeren van GAS en het 
opleggen van een administratieve geldboete vergen een extra administratieve organisatie. Stad Kortrijk 
beschikte reeks over gekwalificeerd personeel dat momenteel nog steeds optreedt als sanctionerend 
ambtenaar voor de gemeenten die deel uitmaken van politiezone Vlas en Grensleie, evenals voor de stad 
Waregem en de gemeente Zwevegem van de politiezone MIRA. Stad Kortrijk was toen bereid om haar 
sanctionerend ambtenaren eveneens ter beschikking te stellen aan de gemeente Anzegem. De 
personeelskosten worden a rato van het aantal behandelde dossiers doorgerekend worden aan de 
gemeente Anzegem. Alle afspraken werden geregeld via een samenwerkingsovereenkomst. 

Met haar schrijven van 4 november 2019 liet stad Kortrijk weten dat men de 
samenwerkingsovereenkomst wenst te updaten en de berekeningswijze vanaf het jaar 2019 wil 
wijzigen als volgt: 

• te werken met een vaste, te indexeren, dossierkost van 86, 18 EUR voor de klassieke GAS 
dossiers en een vaste, te indexeren, dossierkost van 30 EUR voor de dossiers GAS-parkeren. 
De index betreft deze die gehanteerd wordt bij de uitbetaling van de weddes. 

Om tot deze forfaitaire dossierkost te komen, werd het gemiddelde genomen van de dossierkost van de 
voorbije 5 jaar, en wordt voorgesteld dit - samen met de weddes te indexeren - bedrag, te nemen als 
vaste dossierkost voor de dossiers klassieke GAS. Wat betreft de vaste dossierkost van 30 EUR voor de 
dossiers GAS-parkeren, wordt ook voorgesteld dit bedrag te indexeren met de index die gebruikt worden 
bij de uitbetaling van de weddes. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd de aangepaste samenwerkingsovereenkomst tussen stad Kortrijk 
en gemeente Anzegem, goed te keuren. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

3.2. 2019/GR/354 - Politiezone Mira - dotatie 2020: goedkeuring 

Er wordt voorgesteld de bijdrage voor 2020 aan de politiezone Mira vast te stellen op: 

• exploitatie - dotatie 2020: 1.201.156 euro (2019: 1.122.576 euro) 

• investering - dotatie 2020: 42.439,00 euro (2019:453.139 euro) 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 
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Punt 4. Openbare werken 

4.1. 2019/GR/383 - Kwalitatief maaien gemeentelijke wegbermen 2020 - bekrachtiging besluit 
college van burgemeester en schepenen van 20 november 2019 tot wijziging 
lastvoorwaarden. 

De gemeenteraad bekrachtigt het besluit van het college van burgemeester en schepenen in zitting van 
20 november 2019 tot aanpassing van het bestek nr. 2019/192 'Kwalitatief maaien gemeentelijke 
wegbermen 2020'. De wijziging betreft de aanpassing van de uitvoeringstermijn voor de eerste maaibeurt 
in functie van het Belgisch kampioenschap wielrennen elite op de weg. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Punt 5. Personeel 

5.1. 2019/GR/270 - Goedkeuring aanpassing arbeidsreglement en toevoeging bijlage aan 
arbeidsreglement inzake tijdsregistratie. 

De raad beslist de wijzigingen aan het arbeidsreglement en de toevoeging van bijlage 27 goed te keuren. 

Stemming· Met 16 stemmen voor (Koen Tack. r,inn nP.VO!JAl::iP.n=:i, .lnhan nAlr11P., Yannick n11r.::ittP.P.11w, 
Anja Desmet, Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie Vaneeckhout, 
Tine Temmerman, Pauline Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie Demurie, 
Nathalie Kint), 6 onthoudingen (Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, Amandine 
Eeckhaut, Davy Dewaele) 

Punt 6. Patrimonium 

6.1. 2019/GR/392 - Relighting sporthal Torrebos - Goedkeuring lastvoorwaarden en 
plaatsingsprocedure. 

De gemeenteraad keurt de lastvoorwaarden, de ràming en de plaatsingsprocedure 
(onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande bekendmaking) voor de opdracht met nr. 2019/196 
'Relighting sporthal Torrebos' goed. • · 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Punt 7. Afval en recyclageparken 

7.1. 2019/GR/335 - Algemeen gemeentelijk retributiereglement inzake diftar (geDIFferentieerd 
TARief): goedkeuring aanpassing. 

De beslissing van de gemeenteraad d.d. 17 december 2013 betreffende vaststellen gemeentelijke 
retributies: op het aanbrengen van bepaalde afvalfracties op het containerpark voor een termijn van 1 
januari 2014 tot en met 31 december 2019, loopt af eind dit jaar. Een verlenging van het huidige diftar 
retributiereglement wordt goedgekeurd tot en met 31 augustus 2020. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

7.2. 2019/GR/360 -Algemeen gemeentelijk retributiereglement: goedkeuring aanvulling met 
betrekking tot de aanvoer van landbouwfolies voor de periode 2020-2025. 

Het agendapunt wordt verdaagd. 
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Stemming inzake verdaging: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

7.3. 2019/GR/359 -Algemeen gemeentelijk retributiereglement - verkoop afvalzakken 2020-2025: 
goedkeuring tarieven. 

De prijszetting en afmeting van de restafvalzakken worden geactualiseerd en voorgelegd aan de 
gemeenteraden van alle 11 vennoten van de IMOG-regio. 

Amendementen: 

Amendement 1: 

Raadslid Sofie Demurie (ns.fractie Inzet) stelt voor om voor grote gezinnen ook de mogelijkheid te 
voorzien tot het bekomen van 3 pakken kleine afvalzakken naar analogie met de personen met 
incontinentie- of stomaproblemen. 

Dit amendement wordt eenparig aanvaard. 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Amendement 2: 

Raadslid Rik Colman (ns. Fractie CD&V-Eendracht) is van mening dat de stijging in prijs van een kleine 
afvalzak (van 0,85 euro naar 1 euro) veel te groot is. Hij stelt voor om de verkoopprijs voor de kleine 
restafvalzak op 0,9 euro vast te leggen. 

Dit amendement wordt eenparig aanvaard. 

Punt zelf: Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Punt 8. Onderwijs 

8.1. 2019/GR/410 -Algemeen gemeentelijk retributiereglement en overeenkomst tussen 
gemeentebestuur en de Anzegemse scholen die een beroep wensen te doen op 
leerlingenvervoer (gemeenteraadsbesluit van 17 december 2013): goedkeuring 
aanpassingen. 

De raad keurt de samenwerkingsovereenkomst en het reglement inzake het Bonanza busvervoer goed 
voor de periode 2020-2025. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Punt 9. Toerisme 

9.1. 2019/GR/389-Aanleggen van een kampeerautoterrein. Goedkeuren ontwerp. Vaststellen 
wijze van gunnen. 

De gemeenteraad keurt de lastvoorwaarden, de raming en de plaatsingsprocedure 
(onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande bekendmaking) voor de opdracht met nr. 2019/195 
'Aanleggen van een kampeerautoterrein' goed. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Punt 10. Feestelijkheden 

10.1. 2019/GR/363 -Algemeen gemeentelijk subsidiereglement: goedkeuring aanpassingen. 
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Het algemeen gemeentelijk subsidiereglement wordt op een aantal punten aangepast. De voornaamste 
zijn: 

• voor wat de gemeentelijke tussenkomst in eigen recepties betreft, wordt voorgesteld om het 
maximum aantal deelnemers waarvoor een tussenkomst van 2 euro kan verkregen worden, te 
bepalen op 100. (op heden is er geen beperking) - dit principe wordt toegepast voor elke door de 
vereniging/organisatie zelf georganiseerde receptie (o.a. ook voor jaarfeesten en jubilea van 
verenigingen) 

• voor heel wat jaarlijks terugkerende initiatieven dient de gemeente in te staan voor het toekennen 
van trofeeën of geschenken. Er wordt voorgesteld om deze te kunnen vervangen door 
Anzegembonnen. Op die manier verkrijgen de betrokkenen niet steeds dezelfde 
trofee/vaas/geschenk edm .... De waarde mag echter deze van het vroeger toegekende 
geschenk/trofee/ ... niet overtreffen. 

• de tussenkomst voor een buurtfeest zou opgetrokken worden van 50 euro naar 100 euro. 

• het woordje 'extra' werd toegevoegd bij de ondersteuning van de 11 novemberherdenkingen. In 
die zin wordt geformaliseerd wat in praktijk al het geval was, nl. dat de recepties, 
bloemenkransen e.a. bovenop de toelage aan het vredescomité door de gemeente worden 
heknsti!]rl 

• Bij jubilea gehuwden (gouden, diamanten, briljanten of platina bruiloft) is thans voorzien€ 100 in 
Anzegembons + eenmalig een pentekening en diploma + een boeket ter waarde van 30 euro. De 
pentekening zou in de toekomst ook kunnen vervangen worden door: een ander gelijkwaardig 
alternatief (bvb. Relatiegeschenk/streekproducten) 

• In het kader van netwerking en het onderhouden van goede contacten met externe overheden, 
instanties en besturen of het in herinnering houden van ereburgers of het in het daglicht stellen 
van een buitengewone prestatie van een inwoner of inwoners of voor het promoten van 
streekproducten: het bedrag van 500 euro wordt opgetrokken tot 1250 euro omdat in de praktijk 
in het verleden herhaaldelijk werd vastgesteld dat een budget van 500 euro ontoereikend is om 
bvb. voor een verbroederingsactiviteit de bezoekende gemeente stijlvol te ontvangen. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

10.2. 2019/GR/365 -Algemeen gemeentelijk retributiereglement (tarieven nieuwjaarsreceptie): 
goedkeuring wijziging. 

De gemeenteraad keurt het retributiereglement met betrekking tot het ter beschikking stellen van de 
consumptiebonnetjes tijdens de gemeentelijke nieuwjaarsreceptie goed. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Punt 11. Sport 

11.1. 2019/GR/375 - Jaarplan 2020 sportraad: goedkeuring. 

Het jaarplan 2020 sportraad werd goedgekeurd. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

11.2. 2019/GR/384 - Huurovereenkomst cafetaria zwembad: bekrachtiging beslissing 
Schepencollege 27 november 2019. 
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De gemeenteraad bekrachtigt de beslissing van het schepencollege dd. 27 november 2019 - goedkeuring 
huurovereenkomst cafetaria zwembad. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

11.3. 2019/GR/349 - Reglement investeringstoelagen ten behoeve van de werking van 
sportverenigingen: goedkeuring. 

Het reglement voor investeringstoelagen ten behoeve van de werking van sportverenigingen wordt 
goedgekeurd 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

11.4. 2019/GR/385 - Investeringstoelage voetbalclub SV Anzegem: goedkeuring toekenning. 

Het gemeentebestuur van Anzegem verleent een investeringstoelage aan S.V. Anzegem voor de aanleg 
van het kunstgrasveld met omheining en verlichting op het hoofdterrein van de 3 Kaven - 
Vichtsesteenweg en stelt zich ook borg voor de lening die ze hiervoor aangaan. 

Amendementen: 

Raadslid Eddy Recour (namens fractie CD&V-Eendracht) vraagt om het punt af te voeren. Hij verwijst 
naar een schrijven vanuit SV Anzegem dat hij beweert ontvangen te hebben van de voetbalclub, dat hij 
integraal voorleest en waarin beweerd wordt dat de gemeente bepaalde gemaakte afspraken niet zou 
nageleefd hebben. · 

Schepen Johan Delrue stelt voor om niet in te gaan op het voorstel tot afvoeren. De stemming luidt als 
volgt: 5 ja (CD&V-Eendracht) - 16 neen (Samenéén - Inzet- N-VA). Hiermee is het punt niet afgevoerd. 

Met 5 stemmen voor (Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, Amandine Eeckhaut, Davy Dewaele), 
16 stemmen tegen (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick Ducatteeuw, Anja Desmet, 
Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie Vaneeckhout, Tine 
Temmerman, Pauline Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie Demurie, Nathalie 
~~ . 

Put zelf: Met 16 stemmen voor (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick Ducatteeuw, Anja 
Desmet, Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie Vaneeckhout, Tine 
Temmerman, Pauline Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie Demurie, Nathalie 
Kint), 5 onthoudingen (Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, Amandine Eeckhaut, Davy Dewaele) 

11.5. 2019/GR/382 -Algemeen gemeentelijk retributiereglement (m.b.t. tarieven activiteiten 
Sportdienst, Jeugddienst en Bibliotheek en verwijderen jaarlijks indexeringen): 
goedkeuring aanpassingen . 

De tarieven voor activiteiten van Sportdienst, Jeugddienst en Bibliotheek worden aangepast op basis van 
een evaluatie binnen de dienst en de betrokken adviesraad. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Punt12.Jeugd 

12.1. 2019/GR/374 - Jaarplan 2020 jeugdraad: goedkeuring. 

Het jaarplan 2020 jeugdraad wordt goedgekeurd. 
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Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Punt 13. Internationale solidariteit 

13.1. 2019/GR/378 - Jaarplan 2020 wereldraad: goedkeuring. 

Het jaarplan 2020 van de Wereldraad wordt goedgekeurd. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

13.2. 2019/GR/406 - Goedkeuring toekennen noodhulp aan Rode Kruis voor hulp aan de 
bevolking in Noordoosten van Syrië. 

Het conflict in Syrië duurt ondertussen al 8 jaar. Bijna 12 miljoen mensen hebben nood aan humanitaire 
hulp. 

Het internationale Rode Kruis-Comité is zeer bezorgd over de bevolking in het noordoosten van het land. 
De stad Raqqa, moet heropgebouwd worden en de mensen moeten de mogelijkheid krijgen om hun 
leven weer op te nemen. Toegeng tot water, voedsel en medicijnen blijft moeilijk.Er wordt een toelage 
van 1029 euro noodhulp toegekend. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Punt 14. (Buitenschoolse) kinderopvang 

14.1. 2019/GR/358 - Huishoudelijk reglement buitenschoolse kinderopvang - aanpassingen aan 
het HHR BKO en aan het algemeen gemeentelijk retributiereglement: goedkeuring. 

Het nieuw reglement met de belangrijkste wijzigingen werden voor advies voorgelegd op de Algemene 
Vergadering van LOKA op dinsdag 3 december 2019. 
De belangrijkste aanpassingen in het nieuw reglement werden ter kennisgeving meegedeeld op het 
Bonanza-overleg op donderdag 12 december 2019 en op de Algemene Vergadering van de Gezins- en 
Welzijnsraad op dinsdag 3 december 2019. 

De aanpassingen in het huishoudelijk reglement ten voordele van de ouders gaan in vanaf 1 januari 
2020. 

De aanpassingen van de ouderbijdragen dienen, zoals wettelijk bepaald, 2 maanden voor het ingaan, 
aan de ouders meegedeeld. 
De aangepaste ouderbijdragen gaan in vanaf 1 maart 2020. 

Amendementen: 

Raadslid Rik Colman (namens Fractie CD&V-Eendrcht) dient 3 amendementen in : 

Amendement 1: In het kader van de flexibiliteit wordt voorgesteld dat mensen die op onregelmatige 
basis te laatkomen, vrijgesteld zijn van de boete (bvb. door hun werk of door het verkeer). 

Schepen Yannick Ducatteeuw, bevoegd voor BKO, deelt mee dat zulks niet controleerbaar is en de deur 
open zet naar misbruiken toe. De dienst moet in drie richtingen werkbaar zijn, naar ouders, kinderen en 
gemeentebestuur toe. Het moet beheersbaar en veilig blijven. Hij haalt voorbeelden van flexibiliteit aan 
die nu ingebouwd zullen zijn. Dergelijk amendement zal dè willekeur bevorderen en hij stelt voor om dit 
amendement af te voeren. 

Dit amendement wordt afgevoerd met 16 ja-stemmen(SAmenéén, Inzet en N-VA) en 6 neen-stemmen 
(CD&V-Eendracht). 
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Met 16 stemmen voor (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick Ducatteeuw, Anja Desmet, 
Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie Vaneeckhout, Tine 
Temmerman, Pauline Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie Demurie, Nathalie 
Kint), 6 stemmen tegen (Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, Amandine 
Eeckhaut, Davy Dewaele) 

Amendement 2: In het voorliggend reglement kan gereserveerd worden tot de middag, 13u. Hij stelt voor 
om dit op te trekken tot 16u. 

Schepen Yannick Ducatteeuw, bevoegd voor BKO, deelt mee dat zulks onwerkbaar is voor de 
coördinatoren en de administratief medewerkers die de tijd moeten krijgen om het werk en de inzet van 
de medewerkers tijdig te kunnen regelen. Hij stelt voor om dit punt af te voeren. 

Dit amendement wordt afgevoerd met 16 ja-stemmen (SAmenéén, Inzet en N-VA) en 6 neen-stemmen 
(CD&V-Eendracht). 

Met 16 stemmen voor (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick Ducatteeuw, Anja Desmet, 
Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie Vaneeckhout, Tine 
Temmerman, Pauline Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie Demurie, Nathalie 
Kint), 6 stemmen tegen (Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, Amandine 
Eeckhaut, Davy Dewaele) 

Amendement 3: Het tarief wordt opgetrokken naar 1,25 euro. Er wordt voorgesteld de tariefverhoging niet 
door te voeren gezien de jokers met deze verhoging betaald worden. 

Schepen Yannick Ducatteeuw vraagt zich af hoe wij decentraal actief kunnen zijn met dergelijke 
dienstverlening. De cijfers bewijzen dat er jaarlijks één miljoen euro aan kinderopvang besteed wordt. Zelf 
betaalt de gemeente 50%, er wordt 25% betoelaagd en 25% komt ten laste van de ouders. Het nieuwe 
decreet zal misschien nog pittiger worden naar betoelaging toe. Hij vraagt om dit amendement af te 
voeren, 

Dit amendement wordt afgevoerd met 16 ja-stemmen (SAmenéén, Inzet en N-VA) en 6 neen-stemmen 
(CD&V-Eendracht). 

Met 16 stemmen voor (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick Ducatteeuw, Anja Desmet, 
Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie Vaneeckhout, Tine 
Temmerman, Pauline Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie Demurie, Nathalie 
Kint), 6 stemmen tegen (Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, Amandine 
Eeckhaut, Davy Dewaele) 

Punt zelf: Stemming: Met 16 stemmen voor (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick 
Ducatteeuw, Anja Desmet, Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie 
Vaneeckhout, Tine Temmerman, Pauline Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie 
Demurie, Nathalie Kint), 6 stemmen tegen (Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, 
Amandine Eeckhaut, Davy Dewaele) 

14.2. 2019/GR/379 - Jaarplan 2020 LOKA: goedkeuring. 

Het jaarplan 2020 LOKA wordt goedgekeurd. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Punt 15. Senioren en gezin 

15.1. 2019/GR/376 - Goedkeuring' jaarplan 2020 gezins- en welzijnsraad 

Het jaarplan 2020 gezins- en welzijnsraad wordt goedgekeurd. 
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Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Punt 16. Noodplanning 

16.1. 2019/GR/336 -Aanvaarding Algemeen Nood en lnterventieplan Anzegem 

Een gemeente is wettelijk verplicht om een Algemeen Nood en lnterventiePlan (ANIP) op te stellen. Het 
ANIP van Anzegem dateert van 23/11/2009 en vereist een globale update. Het college van burgemeester 
heeft het nieuwe ANIP (bijlage) aanvaard en legt het plan ter goedkeuring voor aan de gouverneur na de 
aanvaarding door de gemeenteraad. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Punt 17. Zorg en welzijn 

17.1. 2019/GR/367 -Vaststelling van een Dienst van Algemeen Economisch Belang (DAEB) 
'karweidienst' 

Bij diverse groepen van inwoners (met een zorgnood) bestaat de nood aan ondersteuning bij het 
uitvoeren van allerlei eenvoudige, niet-frequente en weinig-omvangrijke karweitjes in en rond het huis. 

Het gaat bijv. om 

• kleine herstellingen bv.: lekkende kraan, ontstoppen sanitair, vervangen lampen, schakelaars of 
stopcontacten, vervanging van klinken en sloten, herstellingen aan deuren, ramen en meubels, 

• kleine onderhoudswerken bv.: beperkt tuinonderhoud, beperkte behang- en schilderwerken, 
onderhoud kachel, rolluiken, plafonds en hoge muren afwassen, dakgoten reinigen, ... ; 

• kleine aanpassingswerken om het wooncomfort van senioren en personen met een beperking te 
verbeteren bv.: aanbrengen leuning, handvat, rook- en gasdectector monteren, .... ; 

• hulp bij verhuis bv.: voorbereiding verhuis, meubels (de)monteren, ... 

. Deze mensen slagen er niet in om zelf in te staan voor het (laten) uitvoeren van een dergelijke klussen. In 
heel wat situaties ontbreekt het hen aan de nodige competenties, kampen ze met fysieke en/of 
psychische problemen, ontbreekt een netwerk waar ze kunnen op terugvallen, enz. Vaak gaat het ook om 
kleine opdrachten waarvoor men op de markt geen of onvoldoende een afdoend, tijdig en betaalbaar 
aanbod vindt. 
Nochtans zijn het ingrepen die een groot verschil maken voor hun levenskwaliteit en het mogelijk maken 
dat mensen langer zelfstandig kunnen blijven leven en functioneren. In die zin kan de organisatie van een 
karweidienst dan ook beschouwd worden als een maatschappelijke opdracht. 
De uitvoering van deze (maatschappelijke) opdracht via sociale economie en meer bepaald via de lokale 
diensteneconomie, maakt de combinatie mogelijk met het bieden van tewerkstellings- en 
opleidingskansen voor mensen met een grote afstand tot de arbeidsmarkt. 

Een onderneming uit de lokale diensteconomie (LDE) mag enkel opdrachten uitvoeren in een gemeente 
als zij daar de uitdrukkelijke opdracht voor krijgt van de lokale overheid. Die opdracht moet voldoen aan 
de Europese richtlijnen m.b.t. de Diensten van Algemeen Economisch Belang (DAEB). De essentie 
hiervan is dat de gemeente moet verklaren dat deze (economische) activiteit van algemeen belang is en 
zonder overheidstussenkomst niet aan de dezelfde voorwaarden vervuld zou worden. 

Het komt de Gemeenteraad toe dergelijke DAEB vast te stellen. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 
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17.2. 2019/GR/370 - Reglementen gezinstoelage en sociale toelagen (met uitzondering van de 
palliatieve toelage) van 26 mei 2015: goedkeuring opheffing m.i.v. 1 januari 2020. 

Anzegem kent een vrij unieke en lange traditie van diverse (gemeentelijke) toelagen die mikken op een 
brede doelgroep en waarmee ingezet wordt op de financiële ondersteuning van inwoners die omwille van 
ziekte, zorgbehoevend heid, armoede ... extra hulp kunnen gebruiken. 

Naast de gezinstoelage gaat het om volgende sociale toelagen: 

• Zorgtoelage 

• Toelage dagopvang 

• Toelage kortverblijf 

• Vakantietoelage 

• Toelage palliatieve thuiszorgpremie 

Het bestuur heeft de intentie om zowel de gezinstoelagen als de sociale toelagen te hervormen. Dit met 
het oog op een grotere focus op financieel kwetsbaren ('meer doen voor minder mensen die het echt 
nodig hebben') en anderzijds ook om het huidige systeem administratief te vereenvoudigen. 

Om geen verwarring of juridische lacunes te laten ontstaan waarbij de huidige reglementen nog verder 
zouden blijven lopen en rechten zouden doen ontstaan in afwachting van de goedkeuring van nieuwe 
reglementen, wordt beslist om de huidige reglementen en de bijhorende toelagen - met uitzondering van 
de toelage palliatieve thuiszorgpremie - op te heffen vanaf 1 januari 2020. Het reglement van palliatieve 
thuiszorgtoelage wordt niet opgeheven en blijft dus verder lopen omdat zich hieraan geen wijzigingen 
opdringen. 

Het bestuur engageert zich om uiterlijk in april 2020 de aangepaste reglementen ter goedkeuring aan de 
raad voor te leggen. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

17.3. 2019/GR/377 - Jaarplan 2020 seniorenadviesraad: goedkeuring. 

Het jaarplan 2020 wordt ter goedkeuring voorgelegd aan de leden van de algemene vergadering op 6 
december 2019. 
Dit jaarplan omvat volgende thema's: toelagen aan verenigingen, kosten voor organisatie van 
ontspannende, informatieve en vormende activiteiten, projecten. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

17.4. 2019/GR/391 - Eerstelijnszone Regio Waregem - Goedkeuring afvaardiging & kennisname 
statuten en beleidsplan 

Als gevolg van de hervorming van de eerstelijnszorg werden in gans Vlaanderen Eerstelijnszones 
opgericht. Anzegem behoort samen met Waregem, Zwevegem, Wielsbeke, Deerlijk, Spiere-Helkijn en 
Avelgem tot de Eerstelijnszone (ELZ) Regio Waregem. 

Vanuit de (regie)rol die toebedeeld wordt aan de lokale besturen wordt ook een actieve 
vertegenwoordiging gevraagd in de Zorgraad (=raad van bestuur) en algemene vergadering. Het komt de 
gemeente- en OCMW-raad toe om de vertegenwoordigers vanuit Anzegem aan te duiden. 
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Daarnaast wordt ook kennis genomen van het beleidsplan en de statuten. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

17.5. 2019/GR/408 -Afsluiten samenwerkingsovereenkomst met LOGO Leieland 

LOGO (Lokaal GezondheidsOverleg) Leieland is een regionale vzw die inzet op lokale 
gezondheidsbevordering. Hiertoe worden initiatieven opgezet op allerlei domeinen en in nauw overleg 
met de lokale besturen. 

Aan de begin van een nieuwe beleidsperiode wordt een samenwerkingsovereenkomst ter goedkeuring 
voorgelegd. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Punt 18. Cultuur 

18.1. 2019/GR/366 - Jaarplan 2020 cultuurraad: goedkeuring. 

Het jaarplan 2020 culturele raad wordt goedgekeurd 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

18.2. 2019/GR/380 -Verdeling toelagen gezin en welzijn, senioren, sport en cultuur: goedkeuring. 

Het voorstel voor de verdeling van toelagen aan de adviesraden voor cultuur, sport, senioren, gezin en 
welzijn wordt goedgekeurd. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Punt 19. Woonbeleid 

19.1. 2019/GR/352 - Registratiereglement leegstaande woningen en gebouwen - opheffen 
gemeenteraadsbeslissing van 21 februari 2017 houdende vaststelling reglement en 
goedkeuring nieuw reglement met ingang van 1 januari 2020. 

Naar aanleiding van de herwerking van het belastingreglement betreffende de leegstaande gebouwen en 
woningen voor de periode 2020 tot en met 2025, wordt ook het huidige reglement betreffende het 
gemeentelijk register van leegstaande gebouwen en woningen herbekeken. Het huidig reglement, 
goedgekeurd door de gemeenteraad van 21 februari 2017 wordt hierbij opgeheven en een nieuw 

· gevestigd op basis van de beleidsinsteken. Het reglement legt de definiëring van leegstand, 
kennisgeving, wijze van registratie, schrapping en beroepsprocedure vast. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

19.2. 2019/GR/411 - Registratiereglement op verwaarloosde woningen en gebouwen: 
goedkeuring. 

Het gemeentebestuur heeft zich met de toetreding bij de intergemeentelijke samenwerking rond 
woonbeleid 'Beter Wonen' geëngageerd om een beleid te voeren naar verwaarloosde woningen en 
gebouwen. Hierbij wordt het gemeentelijk reglement houdende de registratie van verwaarloosde 
woningen en gebouwen voorgelegd aan de gemeenteraad ter goedkeuring. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 
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Punt 20. Punten van raadsleden 

20.1. 2019/GR/413 - omgevingsaanleg en parkeermogelijkheden residentie Coutreel Vichte 

De gemeenteraad beslist een schrijven te richten aan Mijn Huis om bijkomende parkeerplaatsen te 
voorzien en om te vragen wanneer de aanleg van het speelpleintje (wat een vergunningsvoorwaarde 
was) zal gerealiseerd worden. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

20.2. 2019/GR/414 - Noodzakelijke herstellings- en veiligheidswerken aan de kerk ST PETRUS 
Kaster. 

De raad neemt kennis van de vraag van CD&V-Eendracht tot het voorzien van het nodige budget voor 
het uitvoeren van alle noodzakelijke herstellings- en veiligheidswerken aan de Sint-Petruskerk en beslist 
deze vraag over te maken aan het Centraal Kerkbestuur. Het is de bevoegdheid van het CKB, volgens 
artikel 33/1 van het eredienstendecreet, na en in overleg met de diverse kerkbesturen om in verband met 
de concrete aanwending van de kredieten voor investeringswerken aan gebouwen voor de eredienst een 
voorstel te doen naar de gemeente, naargelang de prioriteit die de uit te voeren werken genieten. 

Indien zou blijken dat de gewenste investeringen het voormelde bedrag overschrijden, zal daarover een 
overleg georganiseerd moeten worden met het oog op een eventuele aanpassing van het meerjarenplan 
van de gemeente of het voorziene budget van 300.000 euro. 

Beslissing om de vraag over te maken aan het centraal kerkbestuur. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

20.3. 2019/GR/415 - Rookmelders verplicht in (nieuwe) woningen, huurwoningen en kamers - 
voorstel tot (groeps)aankoop en aanbieding. 

De raad beslist om te onderzoeken of er nog tot een groepsaankoop kan worden overgegaan van 
rookmelders en deze ter beschikking te stellen van de inwoners aan een voordelig doch kostendekkend 
tarief. 

Stemming: Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

20.4. 2019/GR/418 - Principiële beslissing tot het behoud van de voor-en naschoolse 
kinderopvang op de Heirweg. 

Amendementen: 

Schepen Ducatteeuw, bevoegd voor buitenschoolse kinderopvang, stelt voor om dit punt af te voeren. 
Momenteel loopt er immers een overleg met het schoolbestuur en de ouderraad. De gemeente staat 
hiervoor open en er zal samen constructief gewerkt worden aan een duurzame oplossing voor de BKO 
Heirweg. Het gebouw waar nu de Kapoen is in ondergebracht, is zeer oud en voldoet niet aan de 
veiligheidsnormen. Het is op heden niet zo dat er in de richting gewerkt wordt om de Kapoen over te 
brengen naar de bib in Anzegem. Het is wel een van meerdere denkpistes maar er zijn er ook andere. 

Vandaar de vraag om het punt af te voeren om de huidige lopende besprekingen te kunnen afronden. 

De stemming over de afvoering van het punt luidt als volgt: 16 ja-stemmen (Samen-Een - Inzet - N-VA) 
en 6 neen-stemmen (fractie CD&V-Eendracht). 

Met 16 stemmen voor (Koen Tack, Gino Devogelaere, Johan Delrue, Yannick Ducatteeuw, Anja Desmet, 
Christophe Vandererven, Davy Demets, Willy Demeulemeester, Jeremie Vaneeckhout, Tine 
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Temmerman, Pauline Van Marcke, Louis Degroote, Petra Devos, Rino Himpe, Sofie Demurie, Nathalie 
Kint), 6 stemmen tegen (Prudent Lanneau, Rik Colman, Eddy Recour, Stephan Titeca, Amandlne 
Eeckhaut, Davy Dewaele): AFGEVOERD. 

20.5. 2019/GR/419 - Principiële beslissing tot de aanleg van een groene ruimte in de onmiddellijke 
omgeving van de kerk op de Heirweg 

Punt 21. Vragen en mededelingen 

21.1. 2019/GR/278 - Vragen en mededelingen 

De mondelinge vragen die gesteld worden, kunnen beluisterd worden op het zittingsverslag (audioverslag 
op de website). Deze vragen worden - zo mogelijk - onmiddellijk beantwoord of uiterlijk schriftelijk tegen 
de eerstvolgende zitting. 

21.2. 2019/GR/417 -Verontrusting omtrent de controle op de gemeentefinanciën 

De voorzitter sluit de vergadering om 21 u00 

Aldus beslist in zitting, de datum als voormeld. 

Namens de raad, 

,~\ 
·, ) \ 

1 .) ' 1 . =========== 
/ 

Voorzitter, 

KoenT~--- ??½=C~ 
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